



Mohawk Council of Kanesatake

Department: Kanehsatà:ke Education Center

Job Opportunity **Guidance Counselor**

Nature of the job: Contractual Basis - Determinate Period

Field of Activities:

Under the authority of the Mohawk Council of Kanesatake and in collaboration with the Kanehsatà:ke Education Center. Under the direct supervision of the School Principal, the Guidance Counselor is responsible for providing assistance, advice and guidance as well as evaluating the psychological functioning, personal resources and environmental conditions of students in the youth and adult sectors.

He or she participates in developing and maintaining active adaptation strategies in order to enable students to make personal and professional choices suited to their personal characteristics and to their environment, while on their educational path. * *Job Description Available Upon Request*

Prerequisites:

1. Bachelor's degree in counseling, career development, education, or social sciences.
2. Master's degree in counseling psychology or related fields such as educational psychology.
3. Be a member of the 'Ordre des conseillers et conseillères d'orientation du Québec'.
4. Excellent interpersonal skills and experience working with students at both high-school and post-secondary levels.
5. Ability to work independently with minimal supervision.
6. Good communication skills in English and French, Kanien'keha is considered an asset.
7. Culturally sensitive and knowledgeable of the community of Kanehsatà:ke.

Salary: According to the Quebec Treasury Board Salary Scales;

Benefits: Group Insurance and Advantageous Pension Plan

Deadline to Apply: Open until filled

Start Date: As soon as possible

Probation Period: The successful candidate will be subjected to a six (6) month probation

Applications: All interested candidates must submit their curriculum vitae, a cover letter and copies of diplomas, to the attention of:

Human Resources

Mohawk Council of Kanesatake

681 Ste-Philomene

Kanesatake, Quebec, J0N1E0

humanresources@kanesatake.ca

- *Only the selected candidates retained for an interview will be contacted.*
- *Candidates must agree to undergo a Vulnerable Background Check.*
- *Priority given to Indigenous candidates.*





Conseil Mohawk de Kanesatake

Centre d'éducation de Kanesatake

Offre d'emploi

Conseiller en orientation

Type de position: Base Contractuelle – Période déterminée

Sphère d'activités :

Sous l'autorité du Conseil Mohawk de Kanesatake de concertation avec le Centre d'éducation de Kanesatake. Sous la supervision du directeur d'école, le Conseiller en orientation est chargé d'offrir assistance, conseils et guidance, ainsi que d'évaluer le fonctionnement psychologique, les ressources personnelles et les conditions environnementales des étudiants, jeunes et adultes.

Il ou elle participe au développement et au maintien de stratégies actives d'adaptation afin d'aider les étudiants à faire des choix personnels et professionnels adaptés à leurs caractéristiques personnelles et à leur environnement durant leur cheminement scolaire. * *Description de tâches disponible sur demande.*

Prérequis :

1. Baccalauréat en counselling, développement de carrière, éducation ou sciences sociales.
2. Maîtrise en counselling psychologique ou un domaine relié tel que psychologie éducationnelle.
3. Être un membre en règle de l'Ordre des conseillers et conseillères d'orientation du Québec.
4. Posséder d'excellentes compétences interpersonnelles et de l'expérience de travail avec des étudiants des niveaux secondaires et post-secondaires.
5. Capable de travailler indépendamment avec une supervision minimale.
6. Bonnes compétences en anglais et français, le Kanien'keha sera considéré un atout.
7. Sensibilité culturelle et connaissance de la communauté de Kanehsatà:ke.

Salaire: Selon les échelles salariales du Secrétariat du Trésor du Québec;

Avantages Sociaux : Assurance collective et Régime de retraite avantageux

Date Limite: Ouvert jusqu'à ce qu'il soit comblé

Date Début: Dès que possible

Période de probation: Le candidat sélectionné sera sujet à une période de probation de six (6) mois.

Applications: Tous les candidats intéressés doivent soumettre leur résumé, une lettre d'intérêt et les copies de diplômes à l'attention de :

Ressources Humaines

Conseil Mohawk de Kanesatake

681 Ste-Philomene

Kanesatake, Quebec J0N 1E0

humanresources@kanesatake.ca

- *Seul les candidats qui rencontrent les exigences seront contactés pour une entrevue.*
- *Les candidats doivent se soumettre à une vérification des antécédents vulnérables.*
- *La priorité sera donné aux candidats d'origine autochtones.*

